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Plannen van het Waterschap Limburg om dijken te verleggen bij Thorn/Wessem, 

Baarlo, Well en Arcen vallen veel duurder uit dan gedacht. Het schap vindt dat het 

Rijk met geld over de brug moet komen.  

Dat bleek vrijdag tijdens een bezoek van de nieuwe Deltacommissaris Peter Glas aan 

Limburg. Waterschapsbestuurder Rein Dupont zegt dat er twee- tot driemaal zoveel geld 

nodig is als de zestig miljoen euro die nu zijn vrijgemaakt voor de dijkverleggingen.  

Projecten die in het zuiden van de provincie moeten leiden tot meer bescherming, zijn 

volgens Dupont wel financieel gedekt. 

Het waterschap greep het bezoek van Glas aan om te pleiten voor snelle duidelijkheid 

over de projecten in Noord- en Midden-Limburg waarbij onder meer dijken verplaatst 

worden om de Maas bij hoogwater meer ruimte te geven. Financiële duidelijkheid hoort 

daar ook bij. De waterschapsbestuurder denkt dat vooral het verleggen van de dijken 

tussen Thorn en Wessem en bij Well kansrijk is. Plannen bij Arcen en Baarlo zijn de 

voorbije maanden al deels geschrapt. 

De Deltacommissaris heeft jaarlijks 1,3 miljard euro te verdelen voor bescherming tegen 

hoogwater. Toezeggingen kreeg Dupont gisteren overigens niet tijdens het bezoek aan het 

consortium Grensmaas. Directeur Kees van der Veeken van het consortium heeft daar 

naar eigen zeggen aangegeven dat met grindwinning geld terug verdiend kan worden voor 

de dijkverplaatsing. 

Als er geen extra rijksgeld komt, zullen onderdelen noodgedwongen worden uitgesteld. 

Limburg loopt landelijk ver achter op het gebied van beveiliging tegen hoogwater. Het 

waterschap wil de beveiliging nu in één keer naar de allernieuwste norm optrekken. De 

inhaalslag is duur maar voorkomt dubbel werk.  

Gedeputeerde Hubert Mackus (CDA, waterveiligheid) vindt dat er ook gekeken kan 

worden naar fasering van de plannen. “Sommige hoeven pas in 2050 afgerond te zijn.” 

 


